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Prijem za nosioce partizanske spomenice 
 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

uručio je  novčanu pomoć u iznosu od 200 

KM  koje je opština obezbijedila za 21 

nosioca  „Partizanske spomenice 1941 " 

kao prigodnu čestitku za novogodišnje 

praznike.Na prijemu  koji je tim povodom 

priređen u prostorijama prijedorskog 

odbora Saveza udruženja boraca 

Narodnooslobodilačkog rata , Pavić je  

malobrojnim pristuniom prvoborcima 

rekao da opštinska administracija ovim 

gestom daje do znanja   da cijeni   njihov 

doprinos   antifašističkoj  borbi  u Drugom 

svjetskom ratu i  zaželio ih  puno zdravlja. 

 

 
  

 „ Nažalost od  564   prvoborca iz Drugog 

svjetskog rata danas ih je u Prijedoru  njih 

samo 21 živih  i kao što vidimo mnogi nisu 

ni ovdje došli jer nisu pokretni.Međutim, 

njihova herojska borba je nešto što je 

ostavilo neizbrisivog traga u savremenoj 

istoriji i našeg grada i nešto je što 

obavezuje mnoge generacije koje dolaze “ 

kazao je Pavić. Prema njegovim riječima, 

opština finansijski podržava  rad 

prijedorskog odbora SUBNOR-a,  ali i 

obilježavanje značajnih istorijskih  datuma 

iz NOB-a. 

     „ Uvažavajući tekovine partizanskog 

pokreta,  opština je ponovo  vratila  

obilježavanje  16. maja  kao Dana opštine, 

a promijenili smo  i nazive nekih ulica, 

vrativši im imena heroja iz NOB-a.“ dodao  

je Pavić. 

 Predsjednik Republičkog odbora 

SUBNOR-a Blagoja Gajić podsjetio je 

prisutne  da je sa područja Prijedora u 

NOB-u  učestvovalo 7 000 boraca, od 

kojih je poginulo 2228 boraca . 

        "Ovaj današnji prijem znak je da 

prvoborci nisu zaboravljeni i da naša 

opština uvažava i poštuje tekovine NOB-a" 

naglasio je Gajić. 

 

Prijem povodom Dana Republike  

 

Povodom 9. januara - Dana Republike 

Srpske , načelnik opštine Prijedor Marko 

Pavić  organizovao je prijem za 

predstavnike Boračke organizacije i pri 

tom istakao da opštinska administracija 

dobro sarađuje sa boračkim organizacijama 

i da će i  dalje raditi na unapređenju 

međusobnih odnosa. 

 

 
       „ Mi ćemo se zajednički  zalagati  i da 

Republika Srpska bude  trajna  , a ne 

prolazna  kategorija  s kojom se u svakom 

trenutku može igrati onako kako ko poželi 

, ali i za to da  o sudbini Republike Srpske  

mora odlučivati narod, a prije svega borci 

koji su je stvorili“  kazao je tom priliko 

Pavić.. 

      Predsjednik opštinske  Boračke 
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organizacije Mišo Rodić izrazio je 

zadovoljstvo odnosom lokalnih vlasti 

prema borcima koji su stvorili Republiku 

Srpsk, izražavajući nadu  da će postignuti 

nivo saradnje biti nastavljen na 

zadovoljstvo prije svega članova ove 

organizacije. 

      „Opština Prijedor izdvaja značajna 

sredstva za stambeno zbrinjavanje 

boračkih kategorija i za fondove 

solidarnosti iz kojih se finansira školovanje 

djece poginulih boraca i ratnih vojnih 

invalida, tako da je naša opšta ocjena da je 

saradnja sa lokalnim vlastima veoma dobra 

“ kazala je nakon prijema  Zdravka Karlica 

predsjednik opštinske Organizacije 

porodica zarobljenih i poginulih boraca i 

nestalih civila                   

     Delegacija opštine i predstavnici 

boračke i organizacije poginulih boraca 

položili su vijence ispred centralnog 

spomen-obilježja poginulim borcima 

poslejdnjeg otadžbinskog rata. 

 

 

Prezentacija za privrednike 
 

Naš prioritet i strateški cilj  je, pored 

dobijanja  međunarodnog  certifikata za  

kvalitet opštinske administracije  i 

završetka ključnih infrastrukturinih 

projekata ,  stvaranje povoljnog ambijenta 

za investiranje i otvaranje novih radnih 

mjesta  i zapošljavanje  na području naše 

opštine , rekao je načelnik opštine Prijedor 

Marko  Pavić na sastanku sa uglednim 

prijedorskim privrednicima. 

        „ Cilj  nam je bio da prezentujemo šta 

je opštinska administracija do sada uradila 

u stvaranju povoljno ambijenta za ulaganje 

, kao i upoznavanje sa  mogućnostima  

koje se pružaju investitorima da podrže 

neke od naših ključnih porjekata “ kazao je 

Pavić. 

       Prema njegovim riječima, obezbjeđeno 

je 18 hektara prostora sa kompletnom 

infrastrukturom i formirana industrujska 

zona gdje postoje povoljni uslovi za 

otvaranje proizvodnih pogona. 

      Na prezentaciji koja je pri tom 

priređena za privrednike predstavljeni su 

još neki razvojni projekti kao što se 

projekat gradske garaže i bazena. 

 

POLJOPRIVREDA –Otkup mlijeka 

 

Tokom 2006. godine  , četiri   mljekare  iz 

regije otkupile su  od prijedorskih 

kooperanata 6,1 milion litara mlijeka, što 

je za milion litara  veća  količina  

otkupljenog mlijeka   u odnosu  na prošlu  

godinu, potvrdila je  referent u opštinskoj 

selekcijskoj službi Nada Marić. 

         Prema  njenim riječima,  dubički 

„Mlijekoprodukt“ otkupio je 3,3 miliona  

litara mlijeka, a prijedorske mljekare „ 

Milko“ 1,7 miliona  litara i „San –milk“ 

720 000 litara mlijeka. Od prijedorskih 

kooperanata  300 000 litara mlijeka 

otkupila  je bihaćka mljekara  „Megle“ .  

          Cijena otkupljenog mlijeka je 

iznosila od 0,40- 0,45 pfeninga po litru, a 

Ministarstvo poljoprivrede isplaćivalo je 

farmerima na ime premije jedanaest  

pfeninga po litri. Kooperantima je na ime 

otkupa isplaćeno tri miliona KM, potvrdila 

je Marićeva. 

 

31.1.2007. godine  Rušenje bespravno 
izgrađenog objekta 
 

 

U  centru Prijedora, u ulici Nikole Pašića  

srušen je  bespravno izgrađenog objekat, 

vlasništvo Dauti Ali Bajrama. 

     „ Radi se o vlasniku koji je na istom 

zemljištu imao stambeni objekat koji je u 

toku ratnih dejstava porušen i na kome je 

prema Zakonu o izbjeglicama i raseljenim 

licima mogao  da  obnovi  objekat prema 

istim dimenzijama.“ potvrdila je Snježana 

Hajnal , šef Odsjeka za nadzor građenja  u 

Administrativnoj službi opštine Prijedor.      

         Prema njenim riječima, vlasnik se 

nije pridržavao  zakonske regulative, 

prvenstveno regulacionog plana i na istom 

mjestu 2003. godine počeo da gradi veći 

objekat, sa drugom namjenom i zahvatio 

susjednu parcelu. 
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         „ Kako se objekat nije mogao  

smatrati obnovljenim, već iznova građenim 

i sa sasvim novim parametrima,  još prošle 

godine  smo donijeli rješenje o rušenju, 

koje je vlasnik osporavao i sudskim putem, 

ali nakon dugotrajnog procesa i  uvažene 

žalbe opštinskog organa, rješenje je postalo 

pravosnažno“ dodala je Hajnalova. 

     Prema podacima iz Odjeljenja za 

prostorno uređenje u toku prošle godine 

izvršena su 75 rješenja o rušenju bespravno 

izgrađenih objekata. 

 

 
      

 „ U gotovo svim slučajevima radilo se o 

samoizvršenju, tako da je atmosfera što se 

tiče rušenja bespravno izgrađenih objekata 

sada drugačija, nego u nekom ranijem 

periodu, kada je bilo mnogo  više problema 

i osporavanja provođenja rješenja o 

rušenju“ kazala je Hajnalova. 

      Radove na rušenju izvodilo  je 

građevinsko preduzeće „ Pliva“ iz Banja 

Luke. 

 

Učenici dobili certifikate  

 

Predstavnici pijedorske asocijacije za 

ekonomski razvoj „ Preda“   uručili su  

sertifikate učenicima završnih razreda 

srednjih škola čime je  okončana 

sedmodnevna obuka iz oblasti 

preduzetništva i poslovnog planiranja. 

Obuku  je , prema riječima  koordinatora  

projekta  Borisa Dragića  , završilo  14 

polaznika koji su bili zainteresovani za ovu 

oblast i namjeravaju da  u doglednoj 

budućnosti pokrenu vlastiti biznis. 

           „ Obrađeno je nekoliko tema, kao  

što su  analiza poslovnih ideja, izrada 

poslovnog plana i  marketing „ kazao je 

Dragić  i dodao da su učenici i ovoga puta 

pokazali veliku zainteresovanost  da otkriju  

osnovne tajne  preduzetništva i sagledaju 

mogućnosti pokretanja vlastitog biznisa. 

      Prema  njegovim riječima, ovo je treća 

godina kako Asocijacija „ Preda“  provodi 

projekat „ Preduzetnička obuka mladih" . 

   „  Namjera nam je bila  da kod omladine 

podignemo svijest o značaju 

preduzetništva za razvoj ekonomije 

određenog područja, te da im ukažemo na 

mogućnosti koje preduzetništvo nudi 

pojedincu“ kazao je Dragić.On  je dodao  i 

da pred  polaznicima stoji još izrada 

poslovnih planova, a najbolji među njima 

biće nagrađeni.Budući mladi preduzetnici 

imali su, prije zvaničnog uručivanja 

certifikata priliku da čuju  iskustva  

iskusnih   preduzetnika i vlasnika privatnih 

preduzeća. 

 

Počela isplata stipendija 
 

Nakon potpisivanja ugovora , počela je 

uplata  stipendija za  39 novih stipendista  

kojima je opština Prijedor  stipendiju 

dodijelila   za  školsku 2006/07 godinu, 

potvrdila je stručni saradnik za 

obrazovanje u opštini Prijedor Olivera 

Rosić. 

           " Radi se o  25 studentskih i 14 

učeničkih stipendija  čija uplata je počela  , 

a  s obzirom da je bila velika prolaznost 

studenata, čak 99 % ,  nastavljamo i sa 

stipendiranjem studenata kojima je 

stipendija ranije dodijeljena“ kazala je 

Rosićeva i dodala  uz 68 studenata i 8 

učenika koji su ispunili uslove za nastavak 

stipendiranja, opština  ove školske godine 

stipendira ukupno 115 studenata i učenika. 

          Prema njeniim riječima, upravo iz 

tih razloga, budžet za stipendije je  

povećan sa prošlogodišnjih 96.000 na  

105.000 KM. 

          Studentska stipendija iznosi 100 KM 

i isplaćuje se do kraja godine , a učenička 

60 KM i isplaćuje se do 31. oktobra. 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

Odjeljenje za opštu upravu 

Matični ured i prijemna kancelarija 

 

U Prijemnoj kancelariji  Administrativne 

službe opštine Prijedor građani su  tokom 

2006. godini, podnijeli 15 000  zahtjeva za 

ostvarivanje određenih prava iz oblasti 

privrede, urbanizma, opšte uprave, 

inspekcije , stambeno komunalne 

djelatnosti i boračko – invalidske 

zaštite,što je znatno povećanje u odnosu na 

13 597 zahtjeva koliko su ih zaposleni u 

ovoj kancelariji primili u 2005. godini.  U 

matičnu knjigu rođenih za 2006. godinu 

upisano je  722 djece koja su rođena na 

teritoriji opštine Prijedor, što je neznatno 

povećanje u odnosu na 719 upisane djece u 

godini prije. S druge strane, u matičnu 

knjigu umrlih upisano je 1072 umrla lica, a 

u 2005. godini je taj broj iznosio 1 092 

lica.  U 2006. godini  sklopljeno je  575  

brakova, a u 2005. godini 448. Tokom 

prošle godine ,.  ovjereno  je oko 50 100  

prepisa, potpisa i rukopisa, a izdato oko 1 

650 radnih knjižica. U prethodnom 

izvještajnom periodu broj ovjera je iznosio 

48 500, a izdatih radnih knjižica 1 400. 

 
 
Počela naplata parkiranja 
 

Kako je i ranije najavljivano , prvog 

radnog dana u novoj 2007. godini zvanično 

je počela naplata parkiranja na nekoliko  

lokacija u užem dijelu grada , gdje je  

postavljeno 11 parking automata,  potvrdio  

je opštinski  saobraćajni inspektor 

Aleksandar Jeftić 

        „  Danas je zvanično počela kontrola 

regularnosti naplate  i korišćenja 

parkirališta u gradu. Za sada smo krenuli  

sa obavještenjima vozačima , nakon čega 

smo krenuli sa blokiranjem vozila tzv’ 

lisicama’ rekao je Jeftić. 

       Prema njegovim riječima , svi parking 

automati su u funkciji i  uvezani sa 

centralnim računarom , tako da u svakom 

momentu  radnici Odjeljenja za stambeno-

komunalne poslove koji su  zaduženi za 

parking automate  mogu vidjeti šta se 

dešava na kom automatu i  dobijaju  

redovne izvještaje o naplati parkiranja. 

      „ Kada utvrdimo da vozilo nema 

istaknutu parking kartu, ostavljamo 

obavještenje da su vozači dužni da plate 

parkiranje, a ako i  poslije toga  nije 

izvršena uplata, vršimo blokiranje vozila 

uz obavještenje na nekoliko jezika, o 

postupku uplate kazne  , kako bi im vozilo 

bilo deblokirano. “  objasnio je Jeftić. 

      Prema njegovim riječima,    riječ o 

novini za  prijedorske vozače ,   mada su 

preko sredstava informisanja već neko 

vrijeme išla obavještenja i uputstva kako 

da se koriste parking automati te istaknuti  

saobraćajni znakovi za označavanje 

parkirališta.   

 

                 
       

    Za sve nesavjesne vozače, koji  i pored 

toga , ne budu poštovali mjesta označena 

za parkiranje predviđene su  i  kazne u  

visini od 5 KM  za neprodužavanje 

vremena parkiranja,10 KM za neisticanje 

parking karte i 50 KM za skidanje blokade  

tzv„ lisica“ za vozila. 

        Jeftić je  istakao  da se ovim načinom 

regulisanja parkiranja u centru grada  

dobilo oko 500 parking mjesta  , te da se 

očekuje  da se u prvoj godini primjene 

parking automata u potpunosti isplati ova 
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investicija opštine  Prijedor vrijedna oko 

160 000KM , koliko je bio vrijedan ugovor 

nabavke automata i sve prateće opreme,  a 

svake slijedeće godine opština  bi trebala 

da ostvari prihod po ovom osnovu. 

       Cijena  sat vremena parkiranja je 0,50 

KM, a svaki naredni sat  parkiranja 1 KM 

 

Kultura- Gostovanje trebinjskog 
Pozorišta 
 

U pozorištu Prijedor je   gostovao ansambl  

trebinjskog pozorišta „ MALE STVARI“ 

 koji je  za malobrojnu prijedorsku publiku 

izveli predstavu "Poručnik",  po tekstu  

irskog pisca Martina Mek Dona  , koju je  

režirao beogradski režiser Filip Gajić. 

  „Predstava je  najavljena kao 

naujspješnije ostvarenje glumaca pozorišne 

scene ’Male stvari’, kojima je ovo bilo 

prvo gostovanje u Prijedoru, ali smo se 

dogovorili da saradnju nastavimo“  kazao 

je direktor prijedorskog pozorišta Zoran 

Baroš. 

     U ovoj predstavi, istakao je Baroš, 

mladi su glumci pokazali preciznost u svim 

elementima pozorišne igre, pokazavši time 

spremnost da pokažu sve strane likova koje 

su  pokušali  da ožive , tako da je prava 

šteta što je bilo veoma malo 

zainteresovanih Prijedorčana da ovu 

predsatvu i pogledaju. 

      Devetočlani ansambl je  veoma 

uspješno  transformisao crnohumornu i 

apsurdnu priču o projekciji irskog 

terorizma na raskol među ljudima 

savremenog irskog pisca Mek Dona, uz 

racionalno uklopljenu scenografiju, koju je 

uradio trebinjski akademski slikar Igor 

Bošnjak, za koju  je dobio Zlatnu masku za 

scenografiju na prošlogodišnjem Festivalu 

festivala u Trebinju. 

 

Galerija ’96 –Otvoreni studio 
 

U prijedorskoj Galeriji ’96   počeo je  sa 

radom nesvakidašnji otvoreni slikarski 

studio, koji je okupio nekoliko mladih 

umjetnika s ciljem da   iscrtaju zidove 

ovog izložbenog prostora. 

         „ Cijeli ovaj projekat  zove  se  

’glavom na zid- likovne i muzičke 

intervencije u prostoru  ’ i ovo je prvi put 

da se ovako nešto dešava na ovim 

prostorima. Naime, 11  mladih , darovitih 

studenata Akademije umjetnosti ,svi iz 

Prijedora  slika uživo na zidovima Galerije. 

.Predložak cijele ove priče je da ovu ideju   

ponudimo gradskim vlastima za crtanje  

murala na našim fasadamama, kako bi grad 

postao prepoznatljiv upravo po njima“  

rekao je direktor prijedorske Galerije 

Tihomir Ilijašević. 

 

 
           

 Prema njegovim riječima, ovo je pokušaj 

da dokažemo da se u ovom gradu nešto 

može uraditi sa dvije kante boje, a  i da bi 

se na djelu i dokaže da je  Prijedor , grad 

slikara, te da može biti prepoznatljiv i kao  

grad murala. 

          Ilijašević je dodao i da je  čitavim 

projektom  zamišljeno  da mladi umjetnici 

slikaju na zidovima Galerije do nedjelje, uz 

muzički koncert klasične ,  latino-džez 

muzike i fanki muzike, što su po njemu, 

likovne i muzičke intervencije u prostoru. 

        Svi posjetioci grada moći će da 

oslikane zidove Galerije 96’ pogledaju u 

nedjelju kada će biti završeno crtanje i 

otvorena izložba, koja će trajati mjesec 

dana nakon čega slijedi krečenje Galerije i 

vraćanje zidova u prvobitnu namjenu. 

 

Izdavač: Opština Prijedor 


